
 
 
 
 

 
Referat fra 

 distriktsledelsens møde 
tirsdag den 28. februar 2023 kl. 9.30 i Aulum Fritidscenter 

 
 
Afbud:   Leif, Torben, Birger og John. 
 
Gæster: 
Fra Sundhedsudvalget deltog: Birgit J. 

 
 
DAGSORDEN 
 

1. Bemærkninger til dagsorden 
Ingen bemærkninger. 
 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 17. januar 2023. 
Blev godkendt uden bemærkninger. 

 
3. Status på økonomien – Inga 

Enedes om, at man til årsmødet i april vil efterlyse forslag til projekter, så den store 
kassebeholdning kan blive nedbragt. 
 

4. Nyt fra formanden – Erik 
Torben og Erik deltager i Polles 60-års fødselsdag sammen med de 398 andre tilmeldte. 

 
5. Beslutning om den fremtidige takst for kørsel i distriktsregi. 

Dropper ideen om, at distriktet skal betale deltagernes kørsel i forbindelse med 
formandsmøder, kurser osv. Svært at vurdere, hvad det vil koste. Mere stemning for at 
lave arrangementer i distriktet. 
Godkendes dog, at distriktet betaler kørsel til deltagerne i årsmødet i april under 
forudsætning, at man laver samkørsel og at man fremkommer med en køreseddel med 
nødvendige oplysninger. 
 

6. Mediekursus i Aulum – Jan og Erik 
Erik arbejder videre med at finde en dygtig journalist. Erik fik materialet fra et af Ældre 
Sagen tidligere afholdt kursus i Middelfart hvor deltagelse var betalt af Ældre Sagen. 
 
 

7. Input fra vores fokusområder 
Opfølgning og Nyt. 



 
Social-humanitær – Leif 
 
Ældrepolitisk – Ellen 
Temadag den 4.5.23. 
 
IT-området – Birger 
Temadag den 25.3.23 
 
Motion og Sundhed – Bent 
Bent orienterede om at han havde haft et møde med Gudrun, hvor de havde drøftet 
kommende arrangementer. 
Bent orienterede kort om tanker og ideer til temadage. 

 
8. Sundhedsudvalgets arbejde – Birgit – Esben – Esther 

Sundhedsudvalget var repræsenteret af Birgit. 
Birgit nævnte at hun vil afholde en temadag for distrikt 2 og 3. den 18.4 omkring Geatri. 
Birgit ville gerne at sundhedsudvalget blev udvidet til 6 medlemmer så nuværende 
sekretær kunne blive medlem af udvalget. 
Efterlyste større fokus på forebyggelse i kommunerne, mener ikke at den nye 
Sundhedsaftale indeholder tilstrækkeligt herom. 
Birgit vil holde som formand for Sundhedsudvalget. Håber at Ester Lau vil overtage jobbet. 
Erik lovede at han ville tale med Ester. 
 
På sidste møde lovede Birgit, at vi og lokalafdelingernes formænd ville få udsendt referater 
fra Sundhedsudvalgets møder. Vi har endnu ikke modtaget referater. Hvor svært kan det 
være. 

 
9. Nyt fra Landsbestyrelsen – John 

John deltog ikke i mødet. Havde på mødet om formiddagen orienteret om nyt fra 
Landsbestyrelsen. Se også referatet på nettet. 
 

10. Nyt fra sekretariatet – Torben 
Torben havde meldt afbud. 
 

11. Eventuelt 
Bent foreslog på sidste møde, at den af ham beklædte plads i ”tilgængelighedsudvalget” 
kunne beklædes af et medlem fra Sundhedsudvalget, da Bent fandt, at dette arbejde 
naturligt hørte hjemme i dette udvalg.  
Bent er alligevel indstillet på at fortsætte i ”tilgængelighedsudvalget”. 
Inga vil meget gerne høre om budgetønsker til budgettet for 2023 inde årsmødet i april. 

 
Kommende møder: 
Næste møde i distriktsledelsen afholdes den 4. maj 2023 kl. 9.30 i Aulum. 
 
Stor hilsen til jer alle 
Erik Sønderby - formand 


